
 

 

Intern Intern 

 
  

Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 09.01.2024 
Deltagere: 
 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Petter Farstadvoll, Petter Tiltnes, Øyvind Ø. 
Danielsen, Jørn Michalsen, Espen Hillmann, Anne Mette 
Klokkerud, Henriette Angelica Bakkeli Götz, Maya Yasmina 
Iskandar Christensen, Morten Riis Andersen 
 
Anders Røynås 
 

 
Dato: 

 
09.01.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 11.12.2023 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Omfattende redegjørelse fra daglig leder med status for aktiviteter 
og gjøremål i klubben. Klubben er svært aktiv, og har mange 
spennende prosjekter, ritt og sykkelarrangement å jobbe med i 
tiden fremover. (Se eget notat i Sharepoint) 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten & Espen: 

 

Treninger  
Ikke så mye nytt fra landeveiskomiteen denne gang, men det 
trenes godt på Zwift. Her har det vært gjennomført «Vulkan uke» 
med godt oppmøte og engasjement.  
 
Planer framover  
Jeg vil framover intensivere jakten på en gruppeleder på gruppe 2. 
Det hadde vært bra å få dette på plass i god tid før sesongstart  

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter & Petter: 
Ikke mye å melde. Det trenes på høyere nivåer - felles treninger 
med region. En del yngre er også med på Zwift med 
landeveisgruppene. Gruppen planlegger 2024 sesongen og Enduro 
/ Utfor-gruppen hadde fellesmøte mandag 8.1.24. Vi må snart 
planlegge trener kurs og datoer for det, sånn at vi får folk til å 
melde seg på - tenker da på trener 1 kurset.  

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Trening Velodromen for barn/unge 
  
Espen la frem forslag om at vi starter opp med følgende 
treningstilbud for barn/unge: 



 

 

Intern Intern 

2 timer på torsdag fra 1800 – 2000 frem til utgangen av mars 
(eventuelt april, men da er kosten 80K) med oppstart 23/1-24. 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Jørn har nylig vært med på Nye Stiers møte med Sørensen 
sykkel/Opsahl gruppen. Anders Opsahl er positiv til videre 
samarbeide og sponsoravtale. Lagerleie vil øke! Nye Stier kommer 
tilbake med utkast til ny samarbeidsavtale. 
 
Max Puls utgår som sponsor. Vi trenger flere nye sponsorer! 

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Frøy bilen skal inn for service 12.januar (Sensorfeil Elmotor) Bilen 
kunne ikke taes imot 22 desember pga. sykdom hos Møller. 

Spinningprogram er laget for Periode Jan- Mars 2024 

48 529,- er tildelt Frøy i 2023 som Grasrotmottager, opp fra ca. 
37 000,- 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Regnskapet var ikke klart til møtet! 
 
Informasjon rundt budsjett: 
Viktig at budsjettforslag kommer inn så snart som mulig fra alle 
grupper. Gruppene må diskutere og informere styret om hva som 
er vedtatte endringer. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Nedgang i antall medlemmer, hvilket ikke er uvanlig på denne 
tiden av året. Det jobbes ellers fortsatt med innhenting av 
politiattester og trenerattester. Det går sakte men sikkert 
fremover. 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Vedtak: 
Styret søker om NM 2024 i sykkelkross samt sekundært om 
gjennomføring av Norges Cup 2024 (to ritt). 
 
Klubben har fått aksept til gjennomføring av Terrengsykkelrittet 
1/6-2024. Statsforvalteren må dog søkes formelt for å godkjenne 
sykling i terrenget. 
 
Espen H jobber med løypene for tempo (retning Hjulet?), fellesstart 
(utover Maridalen?) samt gateritt i sentrum (Karl-Johan eller 
Kvadraturen mot Festningen?) 
 
Oslo kommune har sendt behovsplan for idrett de neste ti årene på 
høring. Høringsfristen er 11. februar 2024.Vi utarbeider et forslag 
til høringssvar fra IF Frøy. 

Det er også avtalt møte med Bymiljøetaten 15.01. Oslo Idrettskrets 
har teamsmøte samme kveld. ISU Østensjø har møte. 

Oppfølgning fra forrige møte: 
 
Møte om elitekontrakter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Henriette 
Angelica 
Bakkeli Gøtz 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Henriette kom med innspill som ble diskutert mht. hvilke utøvere 
som pr. definisjon fyller vilkår for å være «eliteutøver», med de 
fordeler det innebærer. Det er ikke tilstrekkelig budsjett til at alle 
som fyller 16 år automatisk blir å anse som «eliteryttere» med de 
økonomiske fordeler det innebærer. 
 
Henriette og Petter T gjennomgår dagens elitekontrakt, og spisser 
denne. Herunder lager forslag til avklaring og tydeliggjøring av 
vilkår for å være «eliteutøver» med mulighet for å søke klubben 
om økonomisk støtte:  



 

 

Intern Intern 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oppfølgning Godkjent Idrettslag 
 
 
 
Oppfølgning manglende utbetaling 
 
 
 
Oppfølgning Leirskallen sykkelpark 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anne-Mette 
Klokkerud 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

Punkter som må sees på og vurderes er: 

• Krav om topp 5 i Norges Cup? 

• Krav om «et visst nivå over en viss tid»? 

• Krav om å kjøre klubbmesterskap i den grenen rytter er i? 

• Krav om å trene KIDS to-tre ganger pr. sesong? 
 
Konsekvenser av å bryte vilkår for elitekontrakt kan være: 

• Betale påmeldingsavgift til ritt selv? 

• Betale alt tøy selv? 
  
Neste styremøte! 
 
 
 
Saken er sendt til Forliksrådet grunnet 
manglende/utilfredsstillende svar i fra Region Øst. 
 
 
Neste styremøte! 

Innkomne forslag: 
 
Innkalling til Regionstinget, Region Øst 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Avtale om fritidstøy 
 
 
Status Styrkeprøven 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Treneransvarlig eller Sportslig 
ansvarlig for trenergruppene -
Utviklingsplan for KIDS til jnr.nivå 

 
 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Petter Tiltnes 
 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
Petter 
Tiltnes/Jørn 
Michalsen 

 
 
Vedtak: 
Espen Hillmann, Henriette Angelica Bakkeli Gøtz og Petter 
Farstadvoll er valgt som representanter til å representere IF Frøy 
på Regionstinget.  
Maya Yasmina Iskandar Christensen og Petter Tiltnes er valgt til 
vara. 
 
Vedtak:  
Jørn, Morten F, og Espen gies fullmakt til å sende inn saker til 
Regionsstyret, Region Øst. 
 
Regionstingmøte avholdes lørdag 3/2, Thon Hotel Oslo. 
 
 
Det jobbes med mulighet for å etablere en avtale for fritidstøy.  
 
 
Det er nylig gjennomført møte med Styrkeprøven hvor alle eiere 

ble invitert.  Jørn, Espen og Morten har deltatt på flere møter i 

saken, samt diverse brev og eposter. Jørn har gjort mye bra arbeid 
sammen med bla Sykelpresidenten. 
 
NIF`s og NCF`s lovër og regelverk er ikke ivaretatt sett i 
sammenheng med Styrkeprøvens opprinnelige planer om å 
arrangere ritt utenfor NCF`s terminliste og lisenser. IF Frøy er av 
den oppfatning at Styrkeprøven må og skal arrangeres gjennom 
idrettens regelverk.  
 
Neste Styremøte! 

 

Neste Styremøte:  Tirsd 13 
Februar 

 

 


